
Verslag van de vergadering van het Griendtsveenpark dd 19 - 02-01 

Aanwezig; Willie Andre Rita Wil Henk Lies 
Afwezig ; Annie en Silvia 

Andre opent om half 9 de vergadering 

1 VERSLAG VAN DE VORIGE VERGADERING 
Koppeling luchtslang ophalen Andre zal dit regelen via Geert 

MEDEDELINGEN 
Buurtbeheer : Houtsnippers op het pad is zeker dat ze dat doen. met 3 pers. 
20 uur staat op papier in de week voor l pers. Er moet nog verder over vergadert 
worden. Ludolf, Andre en Wil Gaan er heen. 

Betonblokken zijn geplaatst, er zijn nog 50 over 
Kosten zijn 3000,- 1200,- wordt door de gemeente betaald, 1800,- door het park. 

Hertenweide: Voorstel van Herman om de weide een keer om te spitten.Kosten zijn 
dan 75,- per uur. 

Kippenhok: Er zijn niet genoeg dakpannen voor het nieuwe kippenhok, voorstel is 
om golfplaten te gebruiken. Eind Maart wordt het hok geleverd 

Hekwerk van de N .A.M. is ook binnen ( donatie ) 

Werkhok: Voorstel om het werkhok groter te maken , een nieuw afdak en de gehele 
ruimte te betegelen. Lies en Rita gaan het eerst opruimen. 

PENNINGMEESTER 

Wil gaat in Schoonebeek de donateurskaarten rondbrengen 

INGEKOMEN STUKKEN 
Nieuwjaarskaart van de fam. Krikken, (de man van de ezel bekappen) 

Terra College: Een project over een kinderboerderij, de studenten doen dit helemaal 
zelf. Voor informatie kunnen ze bij Henk de Ruiter terrecht. 

Dierenspeciaalzaak in Weiteveen is sponser geworden. 

UITGAANDE STUKKEN 

De aanvraag van de shell is via H. Vinke verstuurt. 

RONDVRAAG 
Afval uit de sloot blijft steeds liggen , Bewoners van Berkenlaan bellen naar het 
Waterschap, Informeren op de ledenvergadering. 

VOLGENDE VERGADERING OP DONDERDAG 5 APRIL IN DE KEET 



VERGADERING GRIENDTSVEENPARK 26-07-2001 
 
Aanwezig: André, Rita, Willy, Lies, Wil, Sylvia, Henk, Frank 
 
 

1. Opening; Iedereen wordt door André van harte welkom geheten bij deze vergadering.  
                      Sylvia trakteert op gebak omdat zij voor een gedeelte stopt met haar  
                      secretariaat werkzaamheden. Sylvia wordt door André bedankt voor alle  
                      werkzaamheden die ze de laatste jaren heeft uitgevoerd. Frank zal dit,  
                      zoals afgesproken met André  voor een periode van 1 á 1½ jaar  
                      overnemen. 
 
2. Verslag vorige vergadering; Bij “Jaap M. gaat voeren, dit wordt standaard op             
                                                   maandag en dinsdag. 
                                                   Er is nog geen buurtbeheerder beschikbaar. 
 
3. Mededelingen door; 

- André: er is een brief binnengekomen van Productschap voor Vee, Vlees en 
Eieren. Alle schapen en geiten moeten nummers in de oren hebben per 
18/06/01. Dit is in het Griendtsveenpark nog niet het geval. Bij verkoop moet 
er een formulier in drievoud worden ingevuld wat drie jaar bewaard moet 
worden. Er is één exemplaar voor het park, één exemplaar voor de eigenaar 
en de laatste is voor de vervoerder. Er zal een map in “de Keet” komen te 
liggen waar deze formulieren in zitten en waar ze ook na gebruik in bewaarde 
moeten worden. Frank zal een formulier downloaden van internet 
(www.pve.nl). 

- Tinus van Veenen: wil wel graag de kleine eieren hebben voor de bakkerij. 
Deze moeten dan wel elke dag uit de hokken worden gehaald. 

- Voer: we kunnen via Hr. Hidding uit Sleen goedkoop aan voer komen voor de 
pauwen en andere dieren bij de vijver. Deze is telefonisch te bereiken voor 
bestellingen op 0591-361279. Wil en Lies houden de voorraad tijdens de 
vakantie van André in de gaten. 

- Sylvia: is gebeld door Mw. Lampman uit Schoonebeek. Zij wil graag elke dag 
de groente en fruit die is overgebleven bij de groenteboer in Schoonebeek wel 
verzamelen. Lies neemt contact op met haar om na te gaan wat precies de 
bedoeling is (hoe komt de groente en fruit in het parkje) tel; 0524-531090. 

- T-shirts: het is de bedoeling dat de kinderen die ijs verkopen een T-shirt aan 
doen van het Griendtsveenpark. Het is niet de bedoeling dit mee naar huis te 
nemen. Er zullen een aantal shirts in “de keet” komen te hangen voor dit doel. 

- Pompen: Het is de bedoeling dat 1/week de ganzenvijver wordt leeggepompt 
en voorzien wordt van schoon water. Wil zal deze taak op zich nemen op de 
maandagavond. 

- Kippenhok: De totale prijs van het hok komt op ongeveer Fl. 3950,=, dit is 
excl. gaas en dergelijke . 

- Annie: heeft doorgegeven dat alle nota’s zijn betaald. 
 

4. Ingekomen/Uitgaande stukken; Brief van Productschap Vee, Vlees en Eieren 
                                                        Nieuwe donateur; B.A. Hendriks uit Erica (Fl. 10,=) 
 
5. Toekomst park; 

- Sylvia stopt met een gedeelte van de secretariaat werkzaamheden, blijft wel 
de schema’s maken voor konijnhokken en grasmaaien. Ook de post blijft nog 
bij Sylvia binnen komen. 

- Feestweekend; wordt gehouden op 31 augustus en 1,2 september. Op 
vrijdagavond komt het “smartlappenkoor” uit Erica. Zaterdag vindt de markt 



weer plaats. Buurtvereniging doet de volgende zaken; envelop trekken, rad 
van avontuur, sjoelbak en dergelijke. Er is de vraag gekomen, van de 
buurtvereniging, of wij ijs willen verkopen. Doen we niet, wel op aanvraag als 
iemand een ijsje wil.  

- Zaterdag 2 september om 7.00 uur aanwezig zijn voor de markt om de dieren 
klaar te zetten. André zal contact opnemen met Gerrit Lohman en Albert 
Harms om de borden voor het feestweekend in elkaar te zetten. 

- Lies: Gerrit zal samen met een oom (Stoffer) broodjes beenham verzorgen. Er 
wordt nog overlegt met Slagerij van der Zee in Erica om dit voor een 
schappelijke prijs in te kopen. Rita verzorgd een “gezellig zitje” hierbij. 

- T-shirts: er is nog voldoende voorraad om te verkopen. 
- Er worden ook weer kniepertjes gebakken, frisdrank en koffie verkocht. 
- Wil: krijgt diverse spullen van Henk Beerens om te verkopen, opbrengst is 

voor het park. 
- Er komt een springkussen in de weide  

 
6. Leerlingen Terra college; Op 29, 30 en 31 augustus komen er weer leerlingen van het 
      Terra College. Op 29 en 30 augustus is dat de gehele dag op 31 augustus een halve  
       dag. Er zal pauze gehouden worden in twee groepen. Eerste groep om 11.45 uur, 2e  
       groep om 12.05 uur. Rita regelt soep van de groothandel, Lies en Hennie zullen  
       deze verzorgen die dag. Onderstaande werkzaamheden kunnen gedaan worden  
       door het Terra College; hokken schoonmaken van alle dieren, dam terug open  
       spitten (er zit een slot onder waar het waterschap bij moet kunnen) het vrijgekomen  
       zand bij de vijver aanvullen (er komt een extra vracht zand), grond om de vijver  
       aanharken, gaas en hek plaatsen bij het nieuwe kippenhok en gaas en hekwerk uit  
       de schapenweide halen. De begeleiding is als volgt geregeld; 29/8 André, misschien  
       Wil en Sylvia, 30/8 André en misschien Wil, 31/8 André, Gerrit en misschien Wil. Nog  
       vragen of Jaap Faassen en Lydya ook en dag(deel) kunnen. 
       Sylvia en Frank zullen a.s. maandag nog een stukje maken voor in de diverse  
       Kranten. 
 
7. Rondvraag; 

- Wil; er moet geel zand komen om een pad aan te leggen naar het nieuwe 
kippenhok. 

 
8. Sluiting; André sluit de vergadering, de volgende is op donderdag 20 september 2001                        
                   om 20.15 uur in “de Keet”. 
 
Diversen: Adressen; Wil Jansma, Uithof 31, 7761 XP Schoonebeek 
                                 H.Stock@ascomnira.nl 
                                 sgrmeijer@hetnet.nl 
                                 f.hoogstraate@planet.nl 
                                
 
 
  

 
      

 



Verslag vergadering "Griendtsveenpark" 

dd 1ri 2001. 

Aanwezig: Willy, André, Sylvia, Annie, Lies, Henk, Wil en 
Rita 

01. De voorzitter opent de vergadering om 20.45 uur en heet* 
een ieder welkom. 
Mededeling van Sylvia: "Het Park" zal op zoek moeten naar 
een andere secretaris. 

02. Buurtbeheer: kunnen we voorlopig niet meer op rekenen 
omdat ze gewoonweg geen mensen hebben. . 
Betonblokken zijn betaald en de nota is naar Tammy gegaan. 
Hertenwei is gereed en kabel hersteld. Kabellijn vastleggen 
op tekening. 
Op naam van H. Vinke geld ontvangen van de Shell. 

03. - Kruiwagen vol goudvissen gekregen 
Jaap M. uit Schoonebeek zoekt vrijwilligerswerk; Wil 
gaat hem begeleiden. 
Taakverdeling 
Barbecue op 30 juni 2001 
Voeren: voor de Hoenderstee zoeken we een nieuwe 
verzorger. Denk hierover na en vraag iemand. 
Van de NAM kunnen we gaas en palen (Heras hekwerk) 
krijgen. Besloten wordt dit aan te nemen. 

Aanschaffen van een nieuwe zwaardere grasmachine (Wil 
en Willy) 
Sponsorbordnamen bijwerken 
Annie gaat naar fa. Hemel voor plakletters 
IJs gekregen, wat over datum is wordt weggegedaan.• 

04. Creba, Sylvia Rita bellen voor juiste naamvo~ring en 
adressering. 

05. 

Uitnodiging Smalspoormuseum: Sylvia gaat namens Park 

- Nieuw bord Hoederstee J 

Plank "Griendtsveenpark" m{et de naam van hersteld 
worden \ 
Ganzenhok herstellen en groen verven 
De 2 rennen bij J. Sluter kampt nog met een rover 
(vos?) en het gras wordt te lang; ganzen erin? 
Ganzenwei eerst bespuiten (gif) daarna maaien 
Tegelpaden herstraten 

06. Henk: Waarom ganzen in zo'n mooie ganzenwei, doe toch 
kangeroes. Kangeroes pas als hertenwei af is. 
Misschien wil Jan Dorgelo Sylvia vervangen. Sylvia 
belt. 

07. De volgende vergadering wordt gehouden op 
28 juni 2001 om 20.15 uur in de Keet 



 
VERGADERING GRIENDTSVEENPARK 1 NOVEMBER 2001 
 
 
Aanwezig: Andre, Rita, Lies, Anny, Willy, Frank 
Afwezig: Wil (m.k.) 
 
 

1. Opening; Andre opent de vergadering, hieronder staan de op- aanmerking op het 
verslag van 20 september. 

 
- Het Griendtsveenpark heeft 3 kunststof opbergkasten van de NAM gehad. Het 

is de bedoeling dat hier tuingereedschap in komt, staan nu nog achter de 
keet.  

- De “bouwkeet” die eerst was voorzien gaat niet door, past namelijk niet in de 
omgeving en opzet van het park. 

- Er moet een inventarisatielijst van het tuingereedschap worden gemaakt. 
Daarna bekijken wat er eventueel nog moet worden aangeschaft. De lijst zal 
op een maandagavond worden gemaakt. 

- Werklijst; kraantje voor afvoer te maken in de hertenweide is al afgewerkt, 
licht maken bij de hoenderstee moet nog, gebeurt door Gerrit Hof. 

 
2. Mededelingen door Andre: 

- Er moet een rekening gestuurd worden aan de nieuwe sponsor “Halliburton”, 
ze gaan ons sponsoren voor € 200/jaar. Contactpersoon aldaar is Roel 
Hooiveld. Anny zorgt ervoor dat de naam van de sponsor op het bord komt. 

- Picknickbanken worden slecht, wil een ieder eens nadenken over vervanging. 
Eventuele ideeën zijn een prieel of kunststofbaken van gerecycled kunststof. 

- De waterton bij het nieuwe kippenhok is lek, er wordt gekeken bij “Mode 
Tapper” voor vervaging omdat men daar houten vaten verkoopt. Andre zal 
hierover contact opnemen. 

- Anny geeft aan dat er 3 nieuwe sponsoren zijn voor 2002, dit zijn; 
      Marianne Tapper, Dierenzaak “De Tuinfluiter” uit Klazienaveen en  
      Antiekhuis “’t Monument 
- Het ijs wat nog in de diepvries zit wordt opgehaald door “Ijsboerke”. We 

wachten tot 8 november, is het dan nog niet weg dan bellen we er nog een 
achteraan. 

- Folders van het park zijn bijna op, Frank zal een aantal nieuwe voorbeelden 
uitdraaien en aan Lies geven. 

- We hebben een rekening gekregen van Essent. We moeten dit jaar Fl. 330,22 
bijbetalen. Het nieuwe maandbedrag wordt Fl. 120,=/maand.  

- We hebben van de verzekering een vergoeding gekregen van Fl. 750,= i.v.m. 
stroomuitval waardoor het ijs in de diepvries is bedorven. 

- Opbrengst van de markt is goed geweest en werd met een positief resultaat 
afgesloten 

- Aanpassingen voor de Euro: de sponsorbedragen worden als volgt aangepast 
 Fl. 10,= wordt € 5,= 
 Fl. 75,= wordt € 35,= 
 Fl. 100,= wordt € 46,= 

                   
 
 
 
 
 



 
 

3. Ingekomen en uitgegane stukken: 
- Nijha: op 24 november wordt er een “zolderverkoop” gehouden met hoge 

kortingen. Dit jaar staat er echter niets op de lijst wat vervangen moet worden, 
eventueel volgend jaar. 

- Er is een nieuw geneesmiddel op de markt, Micotil, wat klauwproblemen bij 
schapen kan voorkomen. We zullen dit aan de dierenarts laten zien en 
overleggen wat de voordelen voor ons kunnen zijn. 

 
4. Werklijst/toekomst park: 

- Hertenweide: De stroomdraad moet doorgetrokken worden. Andre zal hier Wil 
voor benaderen. De herten vernielen namelijk het gaas. 

- Op 10 november wordt de waterleiding afgesloten en doorgeblazen. Dit wordt 
gedaan door Jaap, Wil, Willy en Andre (Gerrit komt misschien ook nog). 

  
                       Werklijst;  

- konijnenhokken vervangen 
- Nestbakken maken 
- Eendenbroedbakken aanpassen 

 
5. Rondvraag en afsluiting; 

- Rita: de picknickbank die bij de brug zou komen te staan gaat niet meer door. 
De aanvraag is te laat ingediend. 

- Het jaarverslag komt bij het verslag van de buurtvereniging 
- Andre sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn inzet. 

 
Volgende vergadering 10 december om 20.15 uur bij Café Munneke 
 
 
 

 
       
 

 



VERSLAG VERGADERING GRIENDTSVEENPARK 10 DECEMBER 2001 
 
Aanwezig: Henk, Lies, Anny, Rita, André, Willy, Wil, Frank 
 

1. Opening: André opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 

2. Verslag vorige vergadering:  
 

Bij rondvraag: aanvraag voor bank was wel op tijd ingediend, de bank is echter te laat 
opgehaald. 
  
Werklijst toevoegen:* Inventarisatielijst (tuin)gereedschap. 
                                 * Picknickbanken (kunststof) vervangen. 
                                 * Waterton (hout) kun je in de winter niet gebruiken, gaat                             
                                    kapot bij vorst. 
                                 * Nieuwe folder nog voorstel van maken door Frank. 
 

3. Mededelingen: 
- Herman Blaauwgeers: op tuin/park scheiding staan een groot aantal dennen. 

Gevolg weinig zonlicht in de tuin. Dennen gaan eruit en worden vervangen 
door bamboe. Totale kosten bedragen ongeveer € 140-180. Dennen gaan er 
eerst half af, dan wordt de bamboe om en om geplaatst. De totale kosten 
zullen worden gedeeld. Eerst wordt deze zijde geprobeerd daarna wordt 
eventueel de andere zijde ook aangepast. 

- Rita heeft nieuwe kerstverlichting aangeschaft voor het Park. Verlichting zal 
jaarlijks worden verzorgd door Anny en Lies. 

- Waterbakken in de winter vullen op wo/do/vrij ’s morgens. Anny zal dit aan 
Henk vragen, bij afwezigheid van Henk zal Ludolf gevraagd worden. 

- Gansewinkel is stopgezet tot het voorjaar. 
- Naheffingen voor sponsoren die nog niet betaald hebben zijn de deur uit. 
- Anny zal,op verzoek van André, navragen bij Temmy Faassen of het geld van 

de gemeente al binnen is wat gebruikt is voor het opknappen van de 
parkingang.  

- Henk Stock stopt met de commissiewerkzaamheden i.v.m. werk en privé 
omstandigheden. André zal Louis Snip benaderen voor evt. zitting te nemen in 
de commissie. 

 
4. Brief ingekomen: afzegging van een sponsor. 

 
5. Toekomst park: 

• Er wordt over gesproken/nagedacht hoe het werk beter verdeeld kan 
worden. Eventueel BAS weer inschakelen, André zal hier mee 
overleggen/ 

• Werklijst: * doelstelling is te inventariseren wat er zoal moet  
                        gebeuren. 
                      * Nestbakken (2 maal 6) voor de kippen worden door    
                         Wil in de week van 17 december gemaakt. 
                       
 
Henk Stock wordt van harte bedankt voor de getoonde inzet. 
 
 
Volgende vergadering 28 januari 2002. 

                               
                                  



INKOMSTEN EN UITGAVEN GRIENDTSVEENPARK 2001 

INKOMSTEN 

Saldo: 
- kas f 496,45 
- bank 133,82 
- spaarrek. 17.053,63 

totaal per 01-01-01 f 
Donateurs 
Sponsors 
Brievenbus, vrDe gift 
Gift 
Verkoop dieren 

ijs 
markt/cons. 
t-shirts 
grasmaaier 

verzekering: 
- retour premie 
- schade ijs 
Es sent 
Rente 

17.683,90 
3.674,10 
7.264,99 
2.646,45 

350,46 
1.504,25 
2.824,75 
1.092,70 

647,50 
500,--

265,31 
700,--

5,98 
491,49 

f 39.651,88 

UITGAVEN 

Huur Griendtsveen f 
Verzekeringen 
Es sent 
Inkoop dieren 
Dierenarts/gez.h.d. 
Voer 
Onderh./rep./ger.sch. 
Kant.art./porto 
Kantine + markt 
Kado's + bloemen 
Kraanhuur 
Container 
Inkoop ijs 
Bestrating 
Schuur 
Bouwmaterialen 
Grasmaaier 
Rente 
Saldo 
- kas f 552,45 

bank 3.588,54 
- spaarrek. 6.039,07 

-----'---~ totaal per 31-12-01 

10,--
464,86 

1.330,22 
800,--
880,75 

5.285,93 
3.802,10 

365,85 
940,14 
220,80 
900,--
238,89 

2.560,95 
3.116,44 
3.930,65 
1.674,14 
2.950,--

0' 1 0 

10.180,06 

f 39.651 ,88 
----------------------



Verslag van de vergadering 

dd 28 juni 2001 

Aanwezig: Henk, Willy, Rita, André, Lies en Sylvia 
Afwezig mkg: Wil en Annie 

01. Opening: 
De voorzitter opent de vergadering. 

02. Verslag vorige vergadering: 
Hoenderstee opgelost; Jaap M uit Schoonebeek doet dit 
Hekwerk van de NAM komt deze week binnen 

03. Mededelingen van: 
Voorzitter: 

Er zijn 3 sollicitanten bij het Buurtbeheer 
Vakantieregeling voor wat betreft het voeren tijdens 

deze periode op maandagavond bespreken 
Rijwiel4daagse gaat weer via Griendtsveenstraat maar 

niet langs het Park 
Folders naar Smalspoor voor Rijwiel4daagse 

04. Ingekomen stukken: 
Nieuwe donateur: Mw. P. ten Have, De Achterkamp 43 te 
Schoonebeek 
Brief Kruit 
Productschappen Vee, Vlees en Eieren 

05. Toekomst Park 
Er worden namen genoteerd voor vervanging van Sylvia 
Schapen, geiten en herten veranderen van wei 
Het nieuwe kippenhok zal maandag geplaatst worden en 
dient lx per jaar gebeitst te worden 

06. Rondvraag: 
Sylvia vraag nieuwe donateur: Kan de ezel gekapt worden? 
Is al gebeurt. 
Henk: Annie, is die er nog? Ja. 
Lies: T-shirts, wat doen we ermee. Verkopen in de Keet. 

Barbecue alles is geregeld maar wie haalt het op? 
Gerrit Hof haalt het op. 

Rita: Notulen van de buurtvereniging kunnen worden ingezien 
André: Boiler voor de Keet is er. Materiaal voor ophalen 

en installeren voor het buurtfeest. 
Pomp voor vijver in ganzenwei is aangeschaft. 

07. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering nadat is vastgesteld dat 
de volgende vergadering gehouden zal worden op 26 juli 2001 
om 20.15 uur in de Keet van het Park. 

'I" 



VERGADERING GRIENDTSVEENPARK 26-07-2001 

Aanwezig: André, Rita, Willy, Lies, Wil, Sylvia, Henk, Frank 

1. Opening; Iedereen wordt door André van harte welkom geheten bij deze vergadering. 
Sylvia trakteert op gebak omdat zij voor een gedeelte stopt met haar 
secretariaat werkzaamheden. Sylvia wordt door André bedankt voor alle 
werkzaamheden die ze de laatste jaren heeft uitgevoerd. Frank zal dit, 
zoals afgesproken met André voor een periode van 1 á 1 Yz _jaar 
overnemen. 

2. Verslag vorige vergadering; Bij "Jaap M. gaat voeren, dit wordt standaard op 
maandag en dinsdag. · 
Er is nog geen buurtbeheerder beschikbaar. 

3. Mededelingen door; 
André: er is een brief binnengekomen van Productschap voor Vee, Vlees en 
Eieren. Alle schapen en geiten moeten nummers in de oren hebben per 
18/06/01. Dit is in het Griendtsveen park nog niet het geval. Bij verkoop moet 
er een formulier in drievoud worden ingevuld wat drie jaar bewaard moet 
worden. Er is één exemplaar voor het park, één exemplaar voor de eigenaar 
en de laatste is voor de vervoerder. Er zal een map in "de Keet" komen te 
liggen waar deze formulieren in zitten en waar ze ook na gebruik in bewaarde 
moeten worden. Frank zal een formulier downloaden van internet 
(www.pve.nl). 
Tinus van Veenen: wil wel graag de kleine eieren hebben voor de bakkerij. 
Deze moeten dan wel elke dag uit de hokken worden gehaald. 
Voer: we kunnen via Hr. Hidding uit Sleen goedkoop aan voer komen voor de 
pauwen en andere dieren bij de vijver. Deze is telefonisch te bereiken voor 
bestellingen op 0591-361279. Wil en Lies houden de voorraad tijdens de 
vakantie van André in de gaten. 
Sylvia: is gebeld door Mw. Lampman uit Schoonebeek. Zij wil graag elke dag 
de groente en fruit die is overgebleven bij de groenteboer in Schoonebeek wel 
verzamelen. Lies neemt contact op met haar om na te gaan wat precies de 
bedoeling is (hoe komt de groente en fruit in het parkje) tel; 0524-531090. 
T-shirts: het is de bedoeling dat de kinderen die ijs verkopen een T-shirt aan 
doen van het Griendtsveenpark. Het is niet de bedoeling dit mee naar huis te 
nemen. Er zullen een aantal shirts in "de keet" komen te hangen voor dit doel. 
Pompen: Het is de bedoeling dat 1/week de ganzenvijver wordt leeggepompt 
en voorzien wordt van schoon water. Wil zal deze taak op zich nemen op de 
maandagavond. 
Kippenhok: De totale prijs van het hok komt op ongeveer FI. 3950,=, dit is 
excl. gaas en dergelijke . 
Annie: heeft doorgegeven dat alle nota's zijn betaald. 

4. Ingekomen/Uitgaande stukken; Brief van Productschap Vee, Vlees en Eieren 
Nieuwe donateur; B.A. Hendriks uit Erica (FI. 10,=) 

5. Toekomst park; 
Sylvia stopt met een gedeelte van de secretariaat werkzaamheden, blijft wel 
de schema's maken voor konijnhokken en grasmaaien. Ook de post blijft nog 
bij Sylvia binnen komen. 
Feestweekend; wordt gehouden op 31 augustus en 1,2 september. Op 
vrijdagavond komt het "smartlappenkoor'' uit Erica. Zaterdag vindt de markt 



weer plaats. Buurtvereniging doet de volgende zaken; envelop trekken, rad 
van avontuur, sjoelbak en dergelijke. Er is de vraag gekomen, van de 
buurtvereniging, of wij ijs willen verkopen. Doen we niet, wel op aanvraag als 
iemand een ijsje wil. 
Zaterdag 2 september om 7.00 uur aanwezig zijn voor de markt om de dieren 
klaar te zetten. André zal contact opnemen met Gerrit Lohman en Albert 
Harms om de borden voor het feestweekend in elkaar te zetten. 
Lies: Gerrit zal samen met een oom (Stoffer) broodjes beenham verzorgen. Er 
wordt nog overlegt met Slagerij van der Zee in Erica om dit voor een 
schappelijke prijs in te kopen. Rita verzorgd een "gezellig zitje" hierbij. 
T-shirts: er is nog voldoende voorraad om te verkopen. 
Er worden ook weer kniepertjes gebakken, frisdrank en koffie verkocht. 
Wil: krijgt diverse spullen van Henk Beerens om te verkopen, opbrengst is 
voor het park. 
Er komt een springkussen in de weide 

6. Leerlingen Terra college; Op 29, 30 en 31 augustus komen er weer leerlingen van het 
Terra College. Op 29 en 30 augustus is dat de gehele dag op 31 augustus een halve 
dag. Er zal pauze gehouden worden in twee groepen. Eerste groep om 11.45 uur, 28 

groep om 12.05 uur. Rita regelt soep van de groothandel, Lies en Hennie zullen 
deze verzorgen die dag. Onderstaande werkzaamheden kunnen gedaan worden 
door het Terra College; hokken schoonmaken van alle dieren, dam terug open 
spitten (er zit een slot onder waar het waterschap bij moet kunnen) het vrijgekomen 
zand bij de vijver aanvullen (er komt een extra vracht zand), grond om de vijver 
aanharken, gaas en hek plaatsen bij het nieuwe kippenhok en gaas en hekwerk uit 
de schapenweide halen. De begeleiding is als volgt geregeld; 29/8 André, misschien 
Wil en Sylvia, 30/8 André en misschien Wil, 31/8 André, Gerrit en misschien Wil. Nog 
vragën of Jaap Faassen en Lydya ook en dag(deel) kunnen. 
Sylvia en Frank zullen a.s. maandag nog een stukje maken voor in de diverse 
Kranten. 

7. Rondvraag; 
Wil; er moet geel zand komen om een pad aan te leggen naar het nieuwe 
kippenhok. 

8. Sluiting; André sluit de vergadering, de volgende is op donderdag 20 september 2001 
om 20.15 uur in "de Keet". 

Diversen: Adressen; Wil Jansma, Uithof 31, 7761 XP Schoonebeek 
H.Stock@ascomnira.nl 
sgrmeijer@hetnet.nl 
f. hoogstraate@planet.nl 



r 
VERSLAG VAN DE VERGADERING 20 SEPT. 

-
Aanwezig; Andre, Henk, Will, Willie, Rita, Lies. 
Afwezig Annie , Frank in verband met de geboorte van de baby 

Andre opent de vergadering. 

Verslag vorige vergadering; Iedereen moet de notulen hebben , het liefst een 
week van te voren 
Schapen moeten genummert worden en op papier komen 
Logboek bijhouden Will regelt dit 

Mededeling; 
Andre kan 3 kasten van de nam krijgen voor gereedschap, 
Misschien ook nog een bouwkeet , we kijken of er plaats en een bestemming 
voor 1s 
Er wordt een lijst gemaakt van gereedschap wat aangeschaft moet worden, dit 
zal op een maandagavond gebeuren. · 

Ingekomen stukken; 
Er is een brief gekomen van het Terra college die wordt in het buurtkrantje 
geplaatst 

Werklijst; 
Herman komt met een kraantje voor een afvoer in de hertenweide. 
Er zijn een aantal ruiten kapot in de hoenderstee en het tussenhok 
Vijver een keer leegpompen bij de ganzen . 
Licht bij de hoenderstee en lantaarn geitenhok 

Rondvraag; 0 

Andre sluit de vergadering, 
De volgende vergadering is op 1 nov. 



VERGADERING GRIENDTSVEENPARK 1 NOVEMBER 2001 

Aanwezig: Andre, Rita, Lies, Anny, Willy, Frank 
Afwezig: Wil (m.k.) 

1. Opening; Andre opent de vergadering, hieronder staan de op- aanmerking op het 
verslag van 20 september. 

Het Griendtsveenpark heeft 3 kunststof opbergkasten van de NAM gehad. Het 
is de bedoeling dat hier tuingereedschap in komt, staan nu nog achter de 
keet. 
De "bouwkeet" die eerst was voorzien gaat niet door, past namelijk niet in de 
omgeving en opzet van het park. 

X - Er moet een inventarisatielijst van het tuingereedschap worden gemaakt. 
Daarna bekijken wat er eventueel nog moet worden aangeschaft. De lijst zal 
op een maandagavond worden gemaakt. 
Werklijst; kraantje voor afvoer te maken in de hertenweide is al afgewerkt, 
licht maken bij de hoenderstee moet nog, gebeurt door Gerrit Hof. 

2. Mededelingen door Andre: 
Er moet een rekening gestuurd worden aan de nieuwe sponsor "Halliburton", 
ze gaan ons sponsoren voor€ 200/jaar. Contactpersoon aldaar is Roel 
Hooiveld. Anny zorgt ervoor dat de naam van de sponsor op het bord komt. 

f.. - Picknickbanken worden slecht, wil een ieder eens nadenken over vervanging. 
Eventuele ideeën zijn een prieel of kunststofbaken van gerecycled kunststof. 

y - De waterton bij het nieuwe kippenhok is lek, er wordt gekeken bij "Mode 
Tapper" voor vervaging omdat men daar houten vaten verkoopt. Andre zal 
hierover contact opnemen. 
Anny geeft aan dat er 3 nieuwe sponsoren zijn voor 2002, dit zijn; 
Marianne Tapper, Dierenzaak "De Tuinfluiter" uit Klazienaveen en 
Antiekhuis "'t Monument 
Het ijs wat nog in de diepvries zit wordt opgehaald door "ljsboerke". We 
wachten tot 8 november, is het dan nog niet weg dan bellen we er nog een 
achteraan. 

/ - Folders van het park zijn bijna op, Frank zal een aantal nieuwe voorbeelden 
uitdraaien en aan Lies geven. 
We hebben een rekening gekregen van Essent. We moeten dit jaar FI. 330,22 
bijbetalen. Het nieuwe maandbedrag wordt FI. 120,=/maand. 
We hebben van de verzekering een vergoeding gekregen van FI. 750,= i.v.m. 
stroomuitval waardoor het ijs in de diepvries is bedorven. 
Opbrengst van de markt is goed geweest en werd met een positief resultaat 
afgesloten 
Aanpassingen voor de Euro: de sponsorbedragen worden als volgt aangepast 

Y FI. 10,= wordt€ 5,= 
Y FI. 75,= wordt€ 35,= 
Y FI. 100,= wordt€ 46,= 



3. Ingekomen en uitgegane stukken: 
Nijha: op 24 november wordt er een "zolderverkoop" gehouden met hoge 
kortingen. Dit jaar staat er echter niets op de lijst wat vervangen moet worden, 
eventueel volgend jaar. 
Er is een nieuw geneesmiddel op de markt, Micotil, wat klauwproblemen bij 
schapen kan voorkomen. We zullen dit aan de dierenarts laten zien en 
overleggen wat de voordelen voor ons kunnen zijn. 

4. WerklijsUtoekomst park: 
Hertenweide: De stroomdraad moet doorgetrokken worden. Andre zal hier Wil 
voor benaderen. De herten vernielen namelijk het gaas. 
Op 10 november wordt de waterleiding afgesloten en doorgeblazen. Dit wordt 
gedaan door Jaap, Wil, Willy en Andre (Gerrit komt misschien ook nog). 

Werklijst; 
konijnenhokken vervangen 
Nestbakken maken 
Eendenbroedbakken aanpassen 

5. Rondvraag en afsluiting; 
Rita: de picknickbank die bij de brug zou komen te staan gaat niet meer door. 
De aanvraag is te laat ingediend. 
Het jaarverslag komt bij het verslag van de buurtvereniging 
Andre sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn inzet. 

Volgende vergadering 10 december om 20.15 uur bij Café Munneke 


